

PROGRAM KERAIAN ISLAM

CATATAN

Program Keraiian Islam merupakan program-program tahunan yang dianjurkan berkaitan sambutan hari kebesaran Islam dan majlis-majlis rasmi (Agama) Kerajaan Negeri Johor.

PROGRAM-PROGRAM RASMI AGAMA JOHOR

BIL	NAMA PROGRAM	HURAIAN
1	PERUJIAN MENGHAFAZ AL-QURAN SARINGAN ZON 1 (J.BAHRU, PONTIAN, K.TINGGI, MERSING & KULAIJAYA)	Program ini dijalankan untuk mencari pelapis tahfiz muda rakyat Johor untuk dibawa ke pertandingan peringkat Negeri Johor.
2	PERUJIAN MENGHAFAZ AL-QURAN SARINGAN ZON 2 (MUAR, B.PAHAT, SEGAMAT, KLUANG & LEDANG)	Program ini dijalankan untuk mencari pelapis tahfiz muda rakyat Johor untuk dibawa ke pertandingan peringkat Negeri Johor.
3	MAJLIS MENGHAFAZ AL-QURAN PERINGKAT NEGERI	Program ini dijalankan untuk mencari pelapis tahfiz muda rakyat Johor untuk dibawa ke pertandingan peringkat Kebangsaan.
4	MAJLIS TILAWAH AL-QURAN PERINGKAT NEGERI	Program ini dijalankan untuk mencari pelapis Qari dan Qariah rakyat Johor untuk dibawa ke pertandingan kebangsaan.
5	KURSUS TAHSIN TILAWAH AL-QURAN PERINGKAT NEGERI	Program ini untuk memberi latihan kepada peserta Qari dan Qariah negeri Johor untuk bertanding di peringkat negeri Johor.
6	KURSUS TAHSIN PESERTA TAHFIZ AL-QURAN UNTUK KE PERINGKAT KEBANGSAAN	Program ini untuk memantapkan peserta tahfiz muda negeri Johor untuk dibawa ke peringkat kebangsaan.
7	KURSUS TAHSIN PERUJIAN AL-QURAN UNTUK KE PERINGKAT KEBANGSAAN	Program ini untuk memantapkan Qari dan Qariah negeri Johor untuk dibawa ke peringkat kebangsaan.

BIL	NAMA PROGRAM	HURAIAN
8	FORUM KEPUTERAAN	Forum perdana yang dianjurkan bersempena Hari Keputeraan DYMM Sultan Johor untuk masyarakat awam negeri Johor bagi membincangkan isu-isu semasa agama negeri Johor.
9	SAMBUTAN ISRA' & MIKRAJ	Program keagamaan yang dianjurkan di masjid negeri Johor dengan aktiviti-aktiviti kerohanian seperti solat berjemaah, majlis bacaan yassin dan tahlil serta ceramah Isra' dan Mikraj bagi memperingati perjuangan baginda Nabi Muhammad saw.
10	FESTIVAL NASYID	Program yang meningkatkan martabat nasyid sebagai satu kaedah penyampaian dakwah islam kepada masyarakat.
11	MAJLIS BACAAN YAASIN DAN TAHLIL SAMBUTAN MAAL HIJRAH 1438H	Program bacaan Doa awal tahun dan akhir tahun serta bacaan yassin dan tahlil bersempena Maal Hijrah.
12	PELANCARAN SAMBUTAN MAAL HIJRAH 1439H	Majlis rasmi yang dianjurkan dengan aktiviti-aktiviti kerohanian seperti ceramah perdana berkaitan dengan sambutan Maal Hijrah.
13	SAMBUTAN MAULIDUR RASUL SAW 1439H	Program keagamaan bersempena hari Keputeraan Baginda Nabi Muhammad saw di masjid-masjid kerajaan setiap daerah. Aktiviti-aktiviti yang dianjurkan seperti perarakan, bacaan berzanji, bacaan tilawah Al-Quran dan ceramah perdana.